
 

Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 
Termín: 16. 10. 2017 

Místo: restaurace Arkáda, nám. Svobody 32, Bučovice 685 01 

Čas jednání: 18:00 – 20:15 

Účast: Bedřich Chromek, Petr Galasovský, Pavel Rochovanský, Jan Stavělík 

Omluven: Jaroslav Hála, Jan Šťastník 

Host: Petr Šíma, Pavel Brückner 

 
 
Program jednání 
 

1) Úvod, přivítání 
2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČFbU 
3) Materiály z komisí ČFbU 
4) Informace ze sekretariátu 
5) Materiály z regionálních komisí 
6) Školské soutěže 
7) Regionální výběry – stav příprav 
8) Čerpání rozpočtu 2017 
9) Rozpočet 2018 
10) EFT 2018  
11) Rozvojový plán regionu 
12) Různé 

 

 

Ad1) Řídící hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné, omluvil z jednání Jana Šťastníka a Jaroslava 

Hály a následně nechal odsouhlasit program jednání, který byl schválen. Proběhla diskuze nad začátkem času 
příštích jednání, posun o hodinu později. 

 

Ad2) Petr Šíma informoval o probíraných bodech z jednání regionálních sekretářů: 
- Program VIII z MŠMT: bude pokračovat i příští rok, ale pravděpodobně bude vypisován později, také 

příjem peněz bude plánován až v druhé půlce roku; svazy by měly zasílat počty aktivních hráčů 
k jednotlivým klubům 

- Přestupní řád: znovu proběhla diskuze nad podobou úprav přestupního řádu, ale zatím nepanuje shoda 

na navrhovaných změnách; nejvíce diskutované podoby a uplatňování smluv hráčů a volné přestupní 
období 

- Školení rozhodčích: rozhodčí by od příští sezóny měli platit jednotný poplatek za školení bez odlišnosti 
licence (500,-) a placení proběhne před školením, jiná úprava bude pro nováčky, kde bude vstupní 

poplatek za školení nižší 

o Petr Galasovský doplnil informace k seminářům rozhodčích => témata by se měla držet dle 
plánu, ale školitelé budou zatím připravovat vlastní materiály. Jednotné materiály napříč 

republikou jsou nadále v řešení 
▪ Jan Stavělík vznesl dotaz, zda má být „super“ školitel rozhodčích přítomen na každém 

semináři rozhodčích a zda má dostat i odměnu jako školitel na semináři. Petr Šíma 
tento dotaz předá na předsedu Komise rozhodčích a delegátů. 



 

o Proběhla diskuze nad výší licence a fyzickým testováním rozhodčích, které bude zrušeno 

- PP3 Manažeři: probíhá analýza oddílů (dotazník, osobní pohovory), následovat budou semináře pro 
oddíly i manažery 

- Školské soutěže: probráno v samostatném bodě 6) programu jednání 

 
Petr Šíma dále upozornil na zápis z VV ČFbU. Odkaz na souběh funkcí Filipa Šumana v Českém florbale i 

v Českém olympijském výboru; bížící se MS2018 v České republice; řešeny rozhodčí a delegáti => zvažování 
možnosti částečného pracovního úvazku pro metodika přes rozhodčí, ale zatím pro to není podpora VV. 

Proběhla diskuze nad možnou úpravou soutěží v krajské, regionální a divizní podobě => RVV nadále podporuje 
zachování stávajícího rozdělení soutěží a zachování Regionálních lig. 

RVV bere vše na vědomí. 

 
Ad3) Sekretariát nedostal žádné konkrétní materiály z komisí ČFbU. Vše známé již probráno v předchozím 

bodě. 
 

Ad4 a Ad5) Petr Šíma předložil a interpretoval zpracovaný návrh využití kreditního systému pro rozhodčí pro 

navýšení počtu termínů ze strany rozhodčích. Problémy: dle čeho volit krizový víkend; častá nárazovost 
krizového víkendu; nadpotřeba nováčků, kteří stejně nemohou prakticky pískat postupové nebo dospělé 

soutěže; neodevzdané nominační listina od některých rozhodčích. Proběhla diskuze a RVV se usnesl, že zatím 
tento systém nebude využívat. Dále proběhla diskuze nad navýšením odměn pro rozhodčí, tomuto kroku 

vyslovuje RVV podporu a Petr Galasovský do příště připraví materiál k odměňování rozhodčích a 
návrhu na úpravu. 

 

Ad6) Petr Šíma ohlásil, že máme znovu nejvíce přihlášených družstev v základních školách do školské soutěže. 
Probíhá příprava na okresní kola – počty přihlášených, rozdělení do turnajů, termíny a haly pro uspořádání 

turnaje, zajištění organizátorů i rozhodčích atd. Nejvýraznější obsazení je v Uherském Hradišti, kde je přihlášeno 
30 chlapeckých a 15 dívčích družstev. V příštím týdnu přibydou i školské soutěže středních škol. 

 

Ad7) Pavel Brückner informoval a zhodnotil probíhající tréninky regionálních výběrů. Termínová listina výběrů je 
známa, probíhají pouze drobné korekce termínu či haly. Vše probíhá v pořádku. Závěrečný turnaj starších žáků 

budeme pořádat v Brně na VUT v termínu 13.-14.ledna. 
 

Ad8) Petr Šíma informoval o rozpočtu 2017. Přibylo přefakturování částky za zápisy na region, změna oproti 

minulosti, a zpětné dofakturování jedné dopravy za výběry z minulé sezóny. Petr Šíma dále předložil návrh 
dočerpání peněz z rozpočtu – medaile na sezonu 2018, odměny pro trenéry regionálních výběrů a dovybavení 

kanceláře. Možné další alternativy – mikiny pro rozhodčí E. RVV bere na vědomí. 
 

Ad9) Petr Šíma předložil návrh rozpočtu na rok 2018. Zvýrazněné nejvíce citelné položky jsou odměny pro 
trenéry regionálních výběrů nad standard, cestovné za regionální výběry na závěrečné turnaje (rozdělení 

dorosteneckého výběru na 2 krajské výběry, žákyně i dorostenky pocestují do Plzně), nákup mikin pro rozhodčí 

E, nákup materiálu a vybavení. RVV bere na vědomí. 
 

Ad10) Petr Šíma informuje o problémech s pořádáním EFT 2018. Pro tento turnaj v dubnovém termínu nebude 
k dispozici hala Vodova. V této chvíli zůstávají dvě alternativy – hala Rondo v Brně anebo Podvinný mlýn 

v Praze. O přesném místu konání se bude rozhodovat v nejbližších týdnech. 

 
Ad11) Petr Šíma informuje o rozvojovém plánu. V budoucnu rozšíření či konkretizace komunikace s oddíly, 

v praxi to znamená vytipování několika oddílů pro podrobnější rozvoj daného oddílu. Rozvojový plán by měli 
v budoucnu představovat manažeři regionů či rozvojoví pracovníci před komisí. 

 
Ad12) Diskuze nad hodnotícími známkami ze strany sekretářů oddílů. Sekretariát dostává k dispozici 

hodnocení, kde jsou z 95 % pouze neadresné známky bez komentáře. Hodnotící známky např. vůbec 



 

nekorespondují s hodnocením trenérů, tedy přímých účastníků, ze školení či seminářů v systému vzdělávání. 

Sekretariát by mohl lépe reagovat při slovním hodnocení.  
Na příští jednání dorazí host z celostátního výkonného výboru – Jiří Kučera. Termín dalšího jednání je znám na 

20.11.2017 a začátek jednání byl domluven na 19:00 v restauraci Arkáda, Bučovice. 

 
 

Termín dalšího jednání: 20. 11. 2017 v 19:00 – restaurace Arkáda Bučovice 
 

 
Konec: 20:15 

Zapisovatel: Pavel Brückner 

 
 


